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Etablering av ny fotballbane på Foma 

 

Rådmannens anbefaling 

Etter gjennomgang av bruk av eksisterende fotballbane, ønskede brukskvaliteter og tilstand på 
Fomaområdet anbefales det å etablere ny fotballbane med tilhørende aktivitetsareal, tilkomst og 

parkeringsareal som vist på illustrasjon vedlagt «Anbefalt forslag» utarbeidet av WSP. 

Løsningen vil danne grunnlag for utarbeidelse av reguleringsplan som er startet opp i regi av 
kommunen. 

 

Bakgrunn for saken 

Den nye skolen ble vedtatt etablert på eksisterende kunstgressbane, alternative plasseringer ble vurdert 
før man havnet på Foma-tomta. WSP har utarbeidet ett beslutningsnotat som fremmes til politisk 
behandling før reguleringsplan utarbeides.   

Dette notatet skal kunne benyttes som grunnlag for saksfremlegg til politisk behandling i 
kommunestyret 

i Båtsfjord kommune den 16.12.2021. Notatet redegjør for løsning for etablering av ny fotballbane på 

Foma-området. Politisk beslutning tas som grunnlag til videre arbeid med reguleringsplan. Notatet gir en 

kort redegjørelse for prosessen, anbefalt løsning samt WSPs anbefaling og forslag til vedtak. 

Som vedlegg følger illustrert løsning «Anbefalt forslag» av 03.11.2021 som WSP har utarbeidet i 
forhold 

til signaler om anbefalt innhold og plassering av ny fotballbane etter dialog med kommunen, naboer og 

brukere. 

 

Aktuelle moment for anbefalt løsning: 

1. God avstand til naboer pga. støy, lys og innsyn 

2. Tilpasset brukerbehov – idrettslaget og andre aktuelle brukere. 

3. Tilgang for gående gjennom området. Til/fra fotballbane og skole med garderobeanlegg, 



kryssing over området til butikker, gående mellom skoler og sentrum mm. 

4. Adkomst og parkeringsmulighet. Lett tilgang fra gode tilkomstveger. Sambruk med hotellet. 

5. Sammenheng til nærområder – ganglinjer, oppholdsplasser, klimaskjerming og 

distanse/skjerming til private boliger og uteoppholdsareal. 

6. Tilpassing til landskap – beholde gode naturkvaliteter og terrengdrag 

7. Tilhørende aktiviteter til fotballbanen – bl.a. innspill fra Linken Næringshage om Tuftepark de 

kan søke midler om. Innspill fra Frivillighetssentralen om å regulere inn en lekeplass mellom 

Fomavegen/Parkvegen da området en gang var en lekeplass for boligområdet. 

8. Sikkerhetsvurderinger av fotballbanen i bruk. Skjerming mot trafikkerte veger/baller på avveie 

mot naboer og trafikkerte veger. Trygge ganglinjer med god belysning. Sikkerhetsvurderinger 

rundt barn/unge ved å ev. beholde vannet. 

 

Vurdering 

Etter gjennomgang av bruk av eksisterende fotballbane, ønskede brukskvaliteter og tilstand på 
Fomaområdet anbefales det å etablere ny fotballbane med tilhørende aktivitetsareal, tilkomst og 

parkeringsareal som vist på illustrasjon vedlagt «Anbefalt forslag» utarbeidet av WSP. 

Løsningen vil danne grunnlag for utarbeidelse av reguleringsplan som er startet opp i regi av 
kommunen. 
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